
 
 

Először murván a Mitsubishivel 
 
 

Először megy négykerékhajtású autóval murván ifjabb Ranga László és Benkő 
András. A Herczig Autósport kettőse még ismerkedési fázisban tart a Mitsubishi 
Lancer EVO IX-cel. A két aszfaltos futamon ugyan érezhető volt az előrelépés, - 
Egerben hetedik, Miskolcon pedig hatodik volt a páros az N/4-ben – ám a murván 
nem tudják, mire számítsanak a számukra még sok újdonságot tartogató technikától. 
„Nem tudom elhelyezni magunkat. Az első két futam előtt nagyjából sejtettem, hol 
leszünk a végelszámolásban, és nem is csalatkoztam. Most viszont elképzelésem 
sincs, milyen eredményre leszünk jók.”   
Az autóról ellenben egyre több ismerettel rendelkezik a pilóta. Álló helyzetben 
mindenképp. Ifjabb Ranga László ugyanis ott volt a Topp Cars műhelyében, amikor 
szétszedték a Mitsubishi Lancer EVO IX-t. A szerelési fázisok, az alkatrészek alapos 
megismerése nem haszontalan, sőt a versenyen sokat segíthet a hibaforrás 
kiderítésében. 
„Nagyon érdekes volt végignézni a szerelési folyamatot, nyomon követni három napig 
az átvizsgálás, a javítás műveleteit. Úgy érzem, ez is segíti majd a minél jobb 
szereplést. A váltóban kicseréltek néhány fogaskereket, de más alkatrészt 
gyakorlatilag nem kellett pótolni. Természetesen helyére került a murva futómű is, 
úgyhogy a technikán nem múlhat semmi. Topp Zoltántól ismét tökéletesen 
felkészített autót kapunk a Duna Ralira.” 
A Mitsubishi Kovács Autóháztól pedig egy négykerékhajtású tréningautót. A páros 
szerdán tesztel Pécs környékén, és ez a gép sokat segíthet a felkészülésben. 
 
„A pályák tetszenek, bár én jobban szeretem az aszfaltot. Murván még nem vezettem 
összkerekes autót, így bizonyára lesznek majd érdekes pillanatok. A gyorsasági 
szakaszok rendkívül defektveszélyesek, sok múlik a szerencsén is. Tavaly túlzottan 
lágy volt az autóm rugózása, ráadásul egyszer defektet is kaptam. A futómű 
beállítása tehát kardinális, nem mindegy, hogy egy ugrató után, milyen lesz a 
talajfogás. A Pirelli abroncsait ismerem, és pozitív tapasztalataim vannak. A 
helyezésünket illetően csak találgatni tudok, ami biztos: szeretnénk az első hatban 
végezni.”   
  


